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Vraag: 
1. In het raadsvoorstel wordt onder punt 1 voorgesteld om het plafond te splitsen in twee sub plafonds. 

Heeft een overschrijding van het ene subplafond effect op het andere subplafond? Om een voorbeeld te 

noemen, wordt het bedrag van het subplafond voor eenmalige investeringen <3 miljoen indien het 

bedrag voor cyclische investeringen uitkomt op >20 miljoen?  

Antwoord: 
Dat is correct. Het totale plafond is een vaststaand bedrag, op dit moment gemiddeld € 23 miljoen per jaar. 

Over de jaren heen gezien kan er meer of minder geïnvesteerd worden, maar het gemiddelde dient uit te 

komen op € 23 miljoen per jaar. Indien er voor de cyclische investeringen gemiddeld meer dan € 20 miljoen per 

jaar nodig is, dan zal er minder ruimte over blijven voor de eenmalige investeringen.  

 

 

Vraag: 
2. Onder punt 4 van de spelregels staat onder a. de netto kosten van de investering genoteerd.  

a. Worden hierbij ook kosten die door derden worden betaald meegerekend?  

b. Zo ja, wat wordt verstaan onder derden? Is dit inclusief rijk, provincie, ondernemers of andere 

belanghebbenden?  

Antwoord: 
De netto kosten zijn de kosten die daadwerkelijk door de gemeente betaald moeten worden. Dit nettobedrag 
wordt berekend door bijdragen van derden in mindering te brengen op de totale investering. Bijdragen van 
derden zijn onder andere subsidies van Rijk of provincie of opbrengsten indien de investering wordt verkocht 
zoals bij brandweerkazernes of het politiebureau het geval is. 
 
 
Vraag: 
3. Wat is de stand van zaken rondom de ambtelijke toetsing van het investeringsplafond? 

Het investeringsplafond zal jaarlijks bekeken worden. Zodra de jaarrekening klaar is, is bekend wat de actuele 
schuldquote van de gemeente is. Als hieruit blijkt dat er extra ruimte voor investeringen is, dan zal dit bij de 
kadernota meegenomen worden. Het uitgangspunt blijft hierbij dat de schuldquote niet boven de 130% 
uitkomt in 2030. 
 
Bij de kadernota 2025 die binnenkort aan de raad wordt voorgelegd, zal blijken welk investeringsplafond er in 
2025 gehanteerd kan worden. 


